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Hej!

Jag heter Katarina Hudin och skriver i egenskap av förälder till barn på Kungshögsskolan i Oxie. Vill härmed lyfta
en diskussion om skolgården på skolan. 

Kungshögsskolan i Oxie är nyligen renoverad, och alla är förstås tacksamma över att den nya skolan äntligen är
på plats. Mycket är som sig bör fint och välfungerande - men skolgården är det inte. I nyrenoverat skick består
den av en större asfalterad yta med en pergola och en massa trappor och ramper. Det finns även en multiplan
(som undviks av många då den gör ont att ramla på), två mindre ställen med lekredskap, och en gräsmatta
(som barnen inte får vara på). Sedan...inget mer? Det som har konstruerats är alltså en högstadieskolgård för
elever som går i årskurserna F-6. Svårt att förstå att en alldeles nybyggd skolgård, till för små barn, kan se ut så
här. 

Innan renoveringen fanns betydligt mycket mer att aktivera sig med i form av rutschkana, lek-tåg, sandlåda och
annat. Mitt ena barn, som under renoveringen gick på Broskolan i 2,5 år, menar att skolgården var bättre där - på
en tillfällig modul-skola?! Jag har inte pratat med någon, varken barn, andra föräldrar, eller personal som
uppskattar den nya skolgården som den är. Alla är tvärtom besvikna. På den fronten blev det alltså en
försämring efter renoveringen. Att skapa en mer regelrätt lekplats på gården tjänar alla på: barn som lockas till
rörelse och lättare hittar till lek och umgänge (och därmed i de flesta fall mår allmänt bättre), och personal på
skolan som efter raster förmodligen får in barn som har lekt mer, haft roligare, och överhuvudtaget utnyttjat
rasten på ett bättre sätt än i nuläget. 

Jag, och många med mig önskar därför att åtgärder vidtas för att Kungshögsskolans skolgård ska bli piggare,
gladare, roligare, och överhuvudtaget mer inbjudande för de barn som går/kommer att gå på skolan. Mer
lekplats, mindre asfalt om man så vill. 

Förslag på sånt som önskas är:
- gungor
- rutschkanor
- klätterställning
- klätternät
- gungbräde
- gungdjur
- lek-tåg/bil/båt/liknande
- nergrävda studsmattor
- osv.

Jag vet om att det i nuläget planeras mark-målningar för t.ex. haghoppning på skolgården. Bra men otillräckligt.
Barn behöver klättra och klänga. 

Hoppas att det finns kraft och styrka för stadens styrande att se inåt, konstatera att det just denna gång inte blev
så bra, och våga erkänna det även utåt. Om inte annat önskar jag att man ser sig själv i spegeln och funderar
över vilken typ av skolgårdsmiljö man vill att egna barn/barnbarn ska vistas i om dagarna. 
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Tack för ordet. 
Katarina Hudin
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Antal ja röster:

Antal delningar röster:

Antal kommentarer:
100

10

4

Sammanfattning

Klassificera initiativ till nämnd vid granskning:
Tekniska nämnden

Initiativet ska vara aktivt t.o.m:
25-10-11

Kommentar från moderatorn:

Klassificera initiativ till nämnd efter beslut:
Tekniska nämnden

Antal nej röster:
0
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